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ELTE 

ELTE HÖK Küldöttgyűlés 

Tárgy: Rendezvényekért felelős referensi pályázat 

Tisztelt Küldöttgyűlés! 

Ezúton szeretném benyújtani pályázatomat az EHÖK rendezvényekért felelős 

referensi tisztségére. Az elmúlt időszakban aktívan részt vettem különböző hallgatói 

események megszervezésében, és lehetőségem volt betekintést nyerni abba, hogyan 

lehet a közösségi élményeket szervezetten, hatékonyan és hallgatóközpontúan 

megvalósítani. 

A rendezvények az egyetemi élet meghatározó pillérei, melyek közösséget formálnak, 

identitást erősítenek és teret adnak a kikapcsolódásra. Célom, hogy a jövőben még 

több színvonalas és változatos programmal gazdagítsuk a hallgatói közéletet, 

figyelembe véve a hallgatók igényeit és visszajelzéseit. 

Tapasztalataim és elhivatottságom alapján úgy érzem, képes vagyok felelősséggel és 

kreativitással ellátni ezt a feladatot, ezért pályázatommal szeretnék hozzájárulni 

ahhoz, hogy a rendezvények szervezése tovább fejlődjön és minden hallgató számára 

értékes élményeket nyújtson. 

Kelt: Budapest, 2025. 06. 10. 

Tisztelettel: 

 Nagy Ágnes 

 JNYCNB 
 nagyagnes15@student.elte.hu 

Bemutatkozás 

Nagy Ágnes vagyok, az ELTE Állam- és Jogtudományi Kar politológia alapszakos 

hallgatója, jelenleg harmadéves, jövőre pedig mesterszakos tanulmányaimat is itt 

kezdem meg. Már a szakválasztáskor biztos voltam abban, hogy az ELTE-t választom: 
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nemcsak az ország vezető egyeteméről van szó, hanem a politológia szakon belül is 

úttörő szerepet játszott az intézmény – innen indult el ez a szívemnek kedves 

tudományterület oktatása Magyarországon. 

Első egyetemi élményem kifejezetten pozitív volt, köszönhetően a karon működő 

Mentorprogramnak, amely az elsőévesek integrációját és támogatását segíti. A frissen 

felvett hallgatók kis csoportokba vannak osztva, melyeket felsőbbéves, azonos szakos 

mentorok kísérnek végig az első tanév során. Mivel korábban hosszabb ideig nem volt 

lehetőség gólyatábor szervezésére, az Orientációs Napok váltak hagyománnyá, ahol 

a hallgatók három napon keresztül ismerkedhetnek egymással, a tanáraikkal, a 

tantárgyakkal, az egyetemi rendszerrel (pl. Neptun), valamint a diákszervezeti 

lehetőségekkel. 

Én is csatlakoztam a Mentorprogramhoz elsőévesként, később pedig az ezen belül 

működő rendezvényszervezői munkacsoport tagja lettem. Feladataink közé tartozott 

a mentorok közösségépítő eseményeinek, valamint a különböző ÁJK-s táborok 

programjainak szervezése. A tábort követően a rendezvényszervezői bizottság 

elnökévé választottak, jelenleg pedig a Mentorprogram referenseként, vagyis 

vezetőjeként dolgozom. Ennek részeként az idei Orientációs Napok egyik főszervezője 

vagyok. 

A program- és közösségszervezés iránti elkötelezettségem már gimnáziumi 

éveimben, DÖK-elnökként kialakult. Egyetemi éveim alatt pedig részt veszek egy 

egyházi gólyatábor szervezésében is, immár harmadik alkalommal. Ez egy egyhetes, 

közel 200 frissen érettségizett diáknak szóló, ottalvós rendezvény. Idén itt a 

szponzorációért és marketingért felelős projektmenedzseri feladatokat látom el – így 

a programomban is szereplő cégekkel való együttműködésben már van 

tapasztalatom. Együtt dolgozom többek között a Rizmayer Sörházzal, a Lipótival, a 

Mátyás Keserűvel, az Unikummal, különféle borászatokkal, diákmunkaközvetítőkkel, 

valamint a Chio-val és a Bamba Marhával is. 

 

MOTIVÁCIÓ  

 

Ahogy azt korábban is említettem, számos különböző feladatkörben kipróbálhattam 

már magam, amelyek során értékes tapasztalatokat és emberi kapcsolatokat 
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szereztem. Kiemelten fontosnak tartom a jól működő csapatmunkát, ahol a tagok 

kölcsönösen számíthatnak egymásra, és közösen tanulva, fejlődve tudunk értéket 

teremteni. Az elmúlt évek során volt alkalmam együtt dolgozni különböző vezetői 

stílusokat képviselő emberekkel, ami segített abban, hogy felismerjem, milyen sokat 

számít egy támogató, bizalomra épülő légkör. Ezért ma már tudatosan törekszem 

olyan közeg kialakítására, ahol a csapattagok bátran megoszthatják kérdéseiket, 

problémáikat – hiszen így gyorsabban és hatékonyabban találhatunk közös 

megoldásokat. Röviden: az motivál, hogy olyan környezetet teremtsek, ahol együtt 

fejlődhetünk, és közösen valósíthatunk meg értékes célokat. 

 

MÁS KAROKKAL VALÓ EGYÜTTMŰKÖDÉS 

 

Nem célom más karok rendezvényeinek átvállalása vagy helyettük való szervezés, 

hiszen fontosnak tartom, hogy minden kar megőrizhesse saját identitását. Sokkal 

inkább egy támogató, összekötő szerepet képzelek el magamnak: olyan 

kezdeményezések és programok megvalósítását, amelyek valamilyen okból jelenleg 

hiányoznak az egyes kari HÖK-ök kínálatából – legyen az anyagi forrás, 

kapcsolatrendszer, kapacitáshiány vagy éppen az esemény jellege miatt. Kiemelt 

jelentőséget tulajdonítok tehát az együttműködésnek, az aktív kapcsolattartásnak és 

az őszinte, folyamatos kommunikációnak. 

Ezzel párhuzamosan szeretném hatékonyabbá tenni a karok rendezvényszervezési 

bizottságai közötti együttműködést és párbeszédet is. Ennek érdekében olyan 

tematikus alkalmakat tervezek, ahol a különböző karok bizottságai 

bemutatkozhatnak: ismertethetik felépítésüket, munkamódszereiket, programjaikat, 

ezek népszerűségét, valamint azokat a nehézségeket is, amelyekkel szembesülnek a 

megvalósítás során. Ez azért is különösen fontos számomra, mert a tapasztalatok 

megosztása, a jó gyakorlatok cseréje révén tudunk fejlődni, új ötleteket meríteni 

egymástól, és közösen megoldásokat találni a kihívásokra. Emellett ez segíthet átfogó 

képet alkotni arról is, hogy ELTE-s szinten milyen típusú programokra lenne még igény 

a hallgatók részéről. 

A többi kar rendezvényszervezési bizottságának tagjai számára olyan tematikus 

workshopokat szeretnék szervezni, amelyekre a rendezvényszervezés területén 
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tapasztalt szakembereket hívnánk meg. Ezek az alkalmak lehetőséget nyújtanának 

arra, hogy a résztvevők gyakorlati tanácsokat, bevált módszereket és hasznos tippeket 

sajátítsanak el, ezzel is támogatva munkájuk hatékonyságát és szakmai fejlődését. 

Ezek a szakmai alkalmak nemcsak a kari munka minőségéhez járulnának hozzá, 

hanem a résztvevők jövőbeli szakmai fejlődését is erősítenék. 

 

PROGRAM AZ ERASMUSSAL ITT TARTÓZKODÓ DIÁKOKNAK 

 

Szeretnék olyan programokat is megvalósítani, amelyek kifejezetten az Erasmusos és 

nemzetközi hallgatók számára kínálnak közösségi élményeket, és lehetőséget adnak 

számukra, hogy közelebb kerüljenek az ELTE-s életérzéshez. Ennek részeként 

nemzetközi napokat is tervezek, ahol az egyes nemzetek kulturális bemutatkozására 

nyílna alkalom – például hagyományos táncaikon, zenéiken, dalaikon keresztül. Ezeket 

a rendezvényeket meghívott, angol nyelven előadó vendégekkel is színesítenénk. A 

programok kitalálását és megvalósítását a Külügyi Bizottsággal szoros 

együttműködésben képzelem el. 

 

KORÁBBI PROGRAMOK FELÜLVIZSGÁLÁSA 

 

Bár a hagyományok ápolása fontos érték, a jelenlegi inflációs környezetben 

elengedhetetlen, hogy átgondoltan, gazdasági szempontokat is figyelembe véve 

vizsgáljuk felül a programkínálatot. Érdemes egyenként megvizsgálni, mely 

rendezvények őrizték meg népszerűségüket, és hozzák továbbra is az elvárt részvételi 

létszámot, illetve mely események igényelnének reformot vagy frissítést. Fontos 

szempont lehet az is, hogy hol van lehetőség költséghatékonyabb megvalósításra úgy, 

hogy a program színvonala ne csorbuljon, sőt – akár javuljon is. Emellett célszerű 

lenne a kevésbé népszerű programok tartalmát és célját újragondolni, valamint a 

szervezési folyamatokat is áttekinteni. Még a legnépszerűbb, állandó események – 

mint például a Jeges Est – esetében is hasznos lehet felmérni a korábban felmerült 

nehézségeket és problémákat, hogy a jövőben ezek kiküszöbölhetők legyenek, és még 

gördülékenyebb megvalósítás váljon lehetővé. 
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EGYÜTTMŰKÖDÉS A TÖBBI BIZOTTSÁGGAL 

 

A folyamatos és gördülékeny kommunikációt kiemelten fontosnak tartom, hiszen ez 

az alapja a hatékony együttműködésnek. Különösen nagy hangsúlyt fektetnék arra, 

hogy a Sportbizottsággal szoros, jól működő kapcsolatot alakítsunk ki, így a közös 

programok szervezése során kölcsönösen segíthetnénk egymás munkáját, 

tehermentesítve és támogatva a másik bizottságot. Emellett szeretnék szoros 

együttműködést kialakítani a Sajtó- és Kommunikációs Bizottsággal is, hiszen a 

programok sikeres megvalósításának elengedhetetlen része az eseményekhez 

kapcsolódó előzetes tájékoztatás és utókommunikáció. A bizottsági munka során 

kiemelt jelentősége lesz a Gazdasági Bizottsággal és az ELTE Szolgáltató Kft-vel való 

együttműködésnek is, különösen a költségvetés tervezésében és a programok 

technikai lebonyolításában. 

 

GÓLYATÁBOROK 

 

Fontosnak tartom, hogy karonként, a helyi részönkormányzatokkal szorosan 

együttműködve valósuljanak meg olyan integrációt segítő programelemek, amelyek – 

amennyiben lehetőség nyílik rá – szakonként is igazodnak a hallgatók sajátos 

igényeihez. E rendezvények célja, hogy a gólyák már a kezdetektől értékes, gyakorlati 

információkhoz jussanak: betekintést kapjanak a Neptun rendszer használatába, 

megismerjék a kar sajátosságait, a könyvtári lehetőségeket, a diákszervezetek 

működését, a legfontosabb HÖK-ös eseményeket, valamint azt is, hogy hová 

fordulhatnak segítségért. 

Mindezek mellett azonban elengedhetetlen, hogy a tábor továbbra is elsősorban a 

közösségépítésről és a szórakozásról szóljon – ezek jelentik a program szívét és lelkét. 

A praktikus információk nem elvennének ebből az élményből, hanem kiegészítő, 

értékadó elemekként épülnének be, ezzel is elősegítve a zökkenőmentes 

beilleszkedést. 

A gólyatáborokkal kapcsolatban fontosnak tartom, hogy minél előbb 

bekapcsolódhassak a jelenleg is zajló szervezési folyamatokba, hogy teljes képet 

kapjak azok működéséről és felépítéséről – különösen mivel ÁJK-s hallgatóként 
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korábban nem vettem részt ilyen táborban. A táborok kapcsán, a jelenlegi gazdasági 

helyzetet is figyelembe véve, különösen fontosnak tartom azokat a megoldásokat, 

amelyek segítik, hogy minél több hallgató anyagi akadályok nélkül vehessen részt 

ezeken az eseményeken. Éppen ezért a szponzorok felkutatására és bevonására 

kiemelt figyelmet fordítanék.  

 

 

GÓLYABÁLOK 

 

A jelenlegi, karonkénti összevont megoldást mind szervezői, mind résztvevői 

szempontból előnyösnek tartom. Ugyanakkor javaslom, hogy a karok párosításánál a 

jövőben külön figyelmet kapjon az, hogy ne kerüljenek egy időpontra olyan nagy 

létszámú karok, mint például a GTK és az ÁJK. Az ilyen párosítás ugyanis komoly 

problémákat okozott: túlzsúfoltsághoz vezetett, illetve sok gólya számára nem jutott 

elegendő jegy. 

 

 

ELTE SZOLGÁLTATÓ KFT-VEL VALÓ EGYÜTTMŰKÖDÉS 

 

Fontosnak tartom, hogy a részönkormányzatok és az EHÖK tagjai megismerjék az 

ELTE Szolgáltató Kft. működését és az együttműködés kereteit. Különösen lényeges 

ez most, mivel több új tag is van mindkét szervezetben, akik számára még nem 

egyértelmű, hogyan zajlik a közös munka. Az átláthatóság és a hatékony 

együttműködés érdekében szeretném világosan bemutatni, milyen szerepet tölt be a 

Szolgáltató Kft., és hogyan tudjuk közösen támogatni a hallgatói programokat és 

kezdeményezéseket. 

Fontosnak tartom, hogy az első félév során további gólyaprogramokat szervezzünk az 

integráció elősegítése érdekében, különösen azok számára, akik valamilyen okból 

nem tudtak részt venni a gólyatáborban. Ezekkel a programokkal szeretném 

támogatni a közösségbe való beilleszkedésüket, és megteremteni a lehetőséget arra, 

hogy aktív részeseivé váljanak a hallgatói életnek. A részleteket karonként, a 
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részönkormányzatokkal együttműködve dolgoznám ki, hogy a programok valóban a 

hallgatók igényeihez igazodjanak. 

 

JÖVŐBELI TERV: ELTE SZABADEGYETEM 

 

Korábban már létezett egy hasonló kezdeményezés, ezért szeretném körbejárni, 

milyen formában és költséggel lehetne újra megvalósítani az ELTE Szabadegyetemet, 

illetve mekkora érdeklődés mutatkozna iránta. Fontosnak tartom feltérképezni, hogy 

milyen témák, meghívott előadók és programtípusok vonzanák leginkább a 

hallgatókat. 

Tudomásom szerint az ELTE egyik karán éveken keresztül szerveztek ilyen eseményt, 

ezért elsőként a korábbi szervezőkkel venném fel a kapcsolatot. Szeretném 

megismerni a tapasztalataikat, a felmerült nehézségeket, valamint azt is, hogy miért 

szűnt meg a rendezvény. Kiemelten fontos számomra annak vizsgálata, hogy ezek a 

problémák ma elkerülhetők vagy kezelhetők lennének-e, és milyen feltételek mellett 

lehetne a szabadegyetemet fenntartható módon újraindítani. 

 


